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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v     pátek 23. října 2015 od 19:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan  Götz,  Zdeněk  Liška,  Marcela  Pažoutová,  Miroslav  Liška,  Miloslav  Götz,  Jiřina  Lukášová,
Miroslava Mervová, Milan Franc, Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni: ---

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Jiřina Lukášová a paní Miroslava Mervová.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Luftová

Návrh programu a jeho schválení:

1. FVS, a.s. – projekt nouzového zásobování vodou a plán financování obnovy vodovodů a kanalizací

2. Domov U spasitele – žádost o finanční výpomoc

3. Inventarizace majetku obce

4. ASZ – lokální partnerství – strategický plán

5. ZŠ Kunratice – udělení výjimky z počtu žáků

6. Rozpočtová opatření 2015

7. Různé:

 Informace o chodu OÚ

 Hospic sv. Zdislavy – finanční dar

 Malované Mapy, s.r.o. – podlicenční smlouva

8. Diskuse

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.

K     bodu programu č. 1 – FVS, a.s. – projekt nouzového zásobování vodou a plán financování obnovy vodovodů a  
kanalizací:
Pan starosta přivítal  ředitele  Frýdlantské vodárenské společnosti pana Ing.  Petra Olyšara  a předal  mu slovo.  
Obec Kunratice je jednou z osmnácti akcionářů a vlastníků Frýdlantské vodárenské společnosti. Jako ředitel jsem
dostal od Dozorčí rady úkol seznámit zastupitelstva všech osmnácti měst a obcí s plánem financování, protože je
potřeba  začít  se  o  možnostech  financování  obnovy  vodárenské  infrastruktury  bavit.  Tento  plán  vypracovala
společnost VRV – Vodohospodářský rozvoj a výstavba. Ing. Olyšar představil zastupitelstvu prezentaci „OBNOVA
VODOVODŮ A KANALIZACÍ PRO VEŘEJNOU POTŘEBU NA FRÝDLANTSKU“. Plán financování není plánem, kdy a kde
se bude něco opravovat. Je to střednědobý plán, jak na opravy získat finanční prostředky. Na konci prezentace
jsou vzorová usnesení, která se budou do konce roku 2015 projednávat v jednotlivých zastupitelstvech měst a
obcí.
Starosta – děkuji za představení prezentace. Problematika stárnoucí infrastruktury se musí začít řešit již nyní. Do
zápisu uvedeme vzorová usnesení, o kterých ale dnes nebudeme hlasovat.
Mgr. Jana Runkasová – my kdybychom se spolupodíleli, tak to bude jen na naše opravy nebo na všechny?
Ing. Petr Olyšar – je taková možnost, je to jen na Vás. Zatím v Kunraticích není potřeba něco opravovat. Prozatím
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řešíme jen to, že chceme jít postupně. Začít plánem financování a pak i soupisem špatných lokalit.

Vzorová usnesení, o kterých není na dnešním zasedání ZO hlasováno:
1. Zastupitelstvo obce ………………….. souhlasí  s „Plánem financování obnovy vodovodů a kanalizací  Frýdlantské

vodárenské společnosti, a.s. pro období 2016 – 2026“ včetně souvisejícího zvyšování ceny vody pitné a vody
odkanalizované, který byl  zpracován společností Vodohospodářský rozvoj  a výstavba,  a.s.  v  březnu 2015,  a
ukládá svým zástupcům na valné hromadě společnosti a v dozorčí radě společnosti podporovat jeho realizaci a
naplnění.

2. Zastupitelstvo  obce  …………………..  souhlasí  s  možnou  spoluúčastí  obce  …………………..  na  financování  obnovy
vodovodů a kanalizací na území frýdlantského výběžku.

K     bodu programu č. 2 – Domov U spasitele – žádost o finanční výpomoc:  
Pan starosta přečetl dopis od Domova U Spasitele a seznámil zastupitele se žádostí o finanční výpomoc. Obec
v loňském  roce  poskytla  tomuto  zařízení  příspěvek  ve  výši  15.000,-  Kč.  Mají  problémy  s dofinancováním
poskytovaných služeb, a proto nás žádají o finanční výpomoc i v letošním roce.
Miroslava Mervová – v Jindřichovicích taky přispíváme?
Starosta – ne, ale U Spasitele je to jiné. Domov důchodců v Jindřichovicích zřizuje Liberecký kraj.
Miroslav Liška – vydávají výroční zprávu, na co ty peníze používají? Žádají o veřejné peníze, tak by měli.
Starosta  –  ty  peníze  od  nás  vyúčtovali,  loni  to  fungovalo  tak,  jako  u  našich  spolků,  výroční  zprávu  jsme
nevyžadovali.
Miloslav Götz – je to církevní zařízení, kolik se jim vrátilo majetku?
Starosta – prosím neřešme církevní restituce. Loni jsme řešili to, že tam máme paní Šulcovou.
Marcela Pažoutová – tam to funguje jak? Každý hradí jídlo a pobyt?
Starosta – ano.
Starosta – vezměme tedy žádost na vědomí a já budu požadovat doplňující informace.

usnesení č. 47/2015 ZO po projednání bere žádost o finanční výpomoc na vědomí a pověřuje starostu obce 
k jednání se žadatelem pro doplnění informací.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 – Inventarizace majetku obce:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s plánem inventarizace majetku obce za rok 2015. Stejně jako v loňském roce
nás na konci tohoto letošního čeká inventarizace majetku obce. Personální složení hlavní inventarizační komise,
dílčí inventarizační komise a likvidační komise ponechávám stejné.

usnesení č. 48/2015 ZO po projednání schvaluje plán inventur majetku obce za rok 2015 včetně personálního
obsazení  hlavní  inventarizační  komise,  dílčích  inventarizačních  komisí  a  likvidační
komise.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 – ASZ – lokální partnerství – strategický plán:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání. Strategický plán sociálního začleňování
Frýdlantsko  pro  roky  2016  –  2018  se  snaží  řešit  problematiku  v  oblasti  bezpečnost,  bydlení,  vzdělání  a
zaměstnanost. Na Frýdlantsko je potřeba dostat finanční prostředky. Díky lokálnímu partnerství máme možnosti
dosáhnout na peníze i z dotačních titulů, které nejsou běžně dostupné. Já se zapojoval do skupiny pro bezpečnost,
kde jsme řešili  prevenci  kriminality,  kamerové systémy nebo zřízení  obecní  policie.  V oblasti zaměstnanosti se
například hovořilo o sociálních podnicích. Obec zřídí firmu, ta nabere nezaměstnané, kteří budou cosi vyrábět
nebo něco dělat. Nikomu se do toho prozatím nechce, protože po 3 letech skončí podpora a podnik si musí vydělat
sám na sebe. V oblasti školství je potřeba zajistit asistenty do škol nebo logopedy. A řeší se i mimo školské aktivity.
Například Nové Město pod Smrkem počítá s mobilním nízkoprahovým zařízením, kde si  budou moc hrát děti.
Tento plán musí schválit zastupitelstva obcí a měst zapojených do lokálního partnerství.
Zdeněk Liška – pro nás z toho něco vyplývá?
Starosta – v rámci lokálního partnerství musí být vyčleněny finanční prostředky pro jednoho pracovníka, který bude
koordinovat jednotlivé projekty. V současnosti to pro nás dělá MASiF.
Jiřina Lukášová – budeme spolufinancovat i projekty ostatních?
Starosta – každý si budeme spolufinancovat svoje projekty.
Miroslava Mervová – když si něco vymyslíme, kdo nám to schválí?
Starosta – žádosti budou schvalované poskytovateli dotací.
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Zdeněk Liška – budou i dotace na bytovou výstavbu?
Starosta – tady těch možností moc nebude. Podporované jsou startovací byty.

usnesení č.  49/2015 ZO  po  projednání  schvaluje  Strategický  plán  sociálního  začleňování  Frýdlantsko  
pro roky 2016 – 2018.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 5 – ZŠ Kunratice – udělení výjimky z počtu žáků:  
Pan starosta seznámil zastupitele se žádostí ředitelky Základní školy o povolení výjimky z minimálního  počtu žáků.
Na dvě třídy je potřeba minimálně 24 žáků. Tohoto minima v současnosti nedosahujeme, což je i nález České školní
inspekce, která paní ředitelce doporučila, aby požádala zřizovatele o schválení výjimky z minimálního počtu žáků.
Mgr. Jana Runkasová – kolik mají teď?
Starosta – 22 žáků.
Mgr. Jana Runkasová – jaká je prognóza?
Starosta – bude i rok, kdy nebudeme mít vůbec 1. třídu.

usnesení č. 50/2015 ZO po projednání povoluje Základní škole a mateřské škole Kunratice, okres Liberec,
příspěvkové organizaci výjimku z počtu žáků v souladu s § 23 odst. 3 zákona 561/2004
Sb. pro školní rok 2015/2016.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 6 – Rozpočtová opatření 2015:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s rozpočtovými opatřeními. Rozpočtová opatření dle přílohy 6/2015 se týkají
pracovníků VPP za měsíc červenec 2015 ve výši 26 tisíc a 26 tisíc. Za měsíc srpen je to opět 26 tisíc a 26 tisíc.
Zároveň  se  po  dohodě  s Mikroregionem  budou  obce  i  města  podílet  na  přechodném  opatření  ve  frýdlantské
nemocnici. Původně to bylo cca 6,- Kč za obyvatele, takže něco kolem 2.400,- Kč, ale bude se to snižovat.

usnesení č. 51/2015 ZO  po  projednání  schvaluje rozpočtová  opatření  dle  přílohy  č.  6/2015.  Rozpočtová
opatření jsou přílohou zápisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Informace o chodu OÚ:  
• Konání hry VRAH – je to zkratka Velké říjnové akční hry. Ode dneška do neděle probíhá na Frýdlantsku branný
závod  dospělých,  kteří  se  budou  pohybovat  v nočních  i  brzkých  ranních  hodinách  po  obcích,  včetně  naší.  
PČR je informována.
•  Kácení v rámci projektu „Od zámku Frýdlant k zámku Czocha“ – Sešli jsme se s iniciativou a s projektanty na
místě stavby, kde jsme vytipovávali stromy k zachování. Jednání bylo velice konstruktivní. Podařilo se nad rámec již
vyjednaných stromů zachránit dalších 18.
•  Odhalení  památného  kamene –  máme  již  zhotovenou  pamětní  desku.  Její  instalace  proběhne  o  víkendu.
Odhalení proběhne ve středu 28. 10. v 11:00 hodin. Chtěl jsem, aby desku odhalil pan Vrátný, ale je bohužel po
operaci a leží ještě v nemocnici v Praze, takže se nemůže zúčastnit.
•  JamParáda – počet vzorků je v současnosti 260 a vyhlášení výsledků se uskuteční 7. listopadu. Chtěl bych Vás
požádat o pomoc s pořádáním, protože se očekává velká návštěva. Zároveň přijede návštěva z polského Spytkówa.
• Nemocnice Frýdlant – neustále se jedná o tom, co bude a co ne. Za Mikroregion chceme poslat otevřený dopis
vedení Euroclinicum, kde popíšeme naše obavy z nastalé situace.
Jiří Machatý – počítá se opravou zbytku hlavní silnice?
Starosta – ano, Krajská správa silnic s tím počítá v příštím roce. Budeme opět v seznamu akcí. Věřím, že to vyjde.

Zastupitelstvo obce vzalo podané informace na vědomí.

K     bodu programu různé – Hospic sv. Zdislavy – finanční dar:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k tomuto bodu jednání a s návrhem darovací smlouvy. Navštívily
nás zástupkyně této organizace a stejně jako v ostatních obcích požádaly o finanční dar na rozjetí kamenného
hospice v Liberci. Potřebné finanční prostředky, z nichž polovinu hradí Liberecký kraj, mají rozpočítané podle měst
a  obcí.
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U malých obcí, jako jsme my, to na jednoho občana vychází na 5,- Kč za rok. V našem případě je to tedy 1.920,- Kč.
Tuto částku navrhuji zaokrouhlit na rovné dva tisíce. Z těchto peněz bude například hrazen nákup ložních souprav
a další ubytovací materiál.
Marcela Pažoutová – mě by zajímala cena, jakou si oni pak budou účtovat, když přijedou.
Starosta – ceník nemám.

usnesení č. 52/2015 ZO  po projednání  schvaluje  poskytnutí  finančního  daru  Hospicové  péči  sv.  Zdislavy,
o.p.s.,  IČO:  28700210,  se  sídlem  Horská  1219,  460  14  Liberec  14  ve  výši  2000,-  Kč.
Zároveň schvaluje darovací smlouvu a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 3 Usnesení bylo přijato.

Zdrželi se Mgr. Jana Runkasová, Marcela Pažoutová a Miroslav Liška.

K     bodu programu různé – Malované Mapy, s.r.o. – podlicenční smlouva:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s materiály k tomuto bodu jednání. V létě proběhlo letecké snímkování obce.
Abychom mohli legálně používat a prezentovat tyto fotografie, musíme uzavřít se společností Malované Mapy tuto
podlicenční smlouvu. Uzavírá se na dobu neurčitou. Na fotografiích musíme umisťovat jejich logo.

usnesení č. 53/2015 ZO  po  projednání  schvaluje  uzavření  podlicenční  smlouvy  se  společností  Malované
Mapy, s.r.o., IČ 24804584, se sídlem Sokolská 416, 760 01 Zlín a pověřuje starostu obce
k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Diskuse:

 Josef Vojta – kdy zmizí pařezy ze silnice do Dětřichova?

o Starosta – tohle zjistím.

 Jiří Machatý – nešlo by dosypat příkop na začátku zkratky? Nelze se vyhnout s autobusem.

o Starosta  – pozemek  není  jen  v  majetku  Krajské  správy  silnic  a  nejde  to  jen  tak  zasypat.  

Domluvím se s cestmistrovstvím ve Frýdlantě, jaké mají možnosti.

 Marcela Pažoutová – mohli bychom mít už sepsané smlouvy se Sokolem?

o Starosta – nejlepší bude bezúplatný převod. Začneme to řešit v listopadu.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 21:30 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Pozvánka na zasedání
Rozpočtové opatření dle přílohy č. 6/2015

Zapsala: Miroslava Luftová Zápis ověřili: Jiřina Lukášová ………………………………………
…

V Kunraticích dne 29. října 2015
Miroslava Mervová ………………………………………

…

Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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